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ZA PIS 

ze zasedání Eředsedn_ictva ČSPS, které se konulo dne 16. 1. 199Q 

v 9 hod. v zasedací místnosti Výzkumného ústavu odtorného škol

ství, Praha 2, Karlovo nám . 17. 

Přítomni: E. Bedrnová, V. Bricháček, H. Junová, Mo Kodým, 

J. Nováčková, K. Pavlica, J. Šturma, E. Urban. 

Program: 1/ Konptace koordinačního výboru OF psychologů do hléiv 

ního výboru a perspektivy další činnosti psycholo 

gické společnosti v Čechách a na Moravě 

2/ Zpráva o činnosti za rok 1989 (E . Bedrnová) 

3/ Rozpočet na rok 1990 (J e Nováčková) 

4/ Zpráva o činnosti pracovní skupiny pro legislativu 

(M. Kodým) 

5/ Zpráva ó průběhu příprav VII. sjezdu (Ko Pavlica) 

Ad 1/ Po společném jednání se zástupci psychologického OF, vo 

lenými 19. 12, 1989, se přítomní členové předsednictva ČSPS 

rozhodli a~dikovut a doporučují, ~by ahdikovali i ti členové 

hlavního výboru, kteří nejsou předsedy poboček a sekci. Před

sednictvo vzalo při své abdikaci v úvahu také vyslovení nedůvěry 

celému HV v jedn~m moravském kraji /podle informace dr . Břicháč

ka/ . 

Ad 2/ E. Bedrnová komentovala zprávu o činnosti ČSPS za rok 1989, 

kterou měli přítomni rozmnoženou k dispozici . Poukázala zejména 

na nedisciplinovonost některých poboček a sekcí v zasílání díl 

čích zpráv. E~ Urban upozornil na to, že vědecko-výzkumná čin

nost není v rámci ČSPS realizována, což by se mělo do budoucnos

ti změnit. Na dotaz H~ Junové, kdy a jak byl~ vysloveno stano

visko ČSPS k událostem 17. listop8du, K. Pavlica sdělil, že 

hlavní výbor oe sešel na svém pravidelném zasedání až JO. 11., 

kdy události již pokročily natolik, že zasílání vyjádření odmí

tavého stbnoviska na jukékoliv místo ~ylo již neadekvátní situaci . 

Závěr: Předsednictvo ČSPS schvtiluje zprávu o činnosti o doporu

čuje ji předložit HV. 

Ad 3/ J. Nováčková inf'ormova la předscdnic tvo, že č&~v ještě 

neschválila rozpočet vědeckých společností. KOVS zatíl!l poskytla 

ČSPS dotaci na 1. čtvrtlP-tí ve výši 40 000 Kča~ Očekává Je 
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Pawlika a• Zebrodi na 6. Pr žs~o~ on 
spolupořadate~ ~ Č~PS je - s olečnos~~ · i 
ničních host ~ rám~i avtho rozµoč u. L~le 
ková na zvýšeni popl.~tktl za ot.evřen~ zá :.. ,.., 
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Ad 4/ Ll. Kodý~ inforúOVB pře~se~ni~ -
1 

že 
tivě uviz a n~ ÚP č~~v. ~b~ by ser& p-d-.e~ n 
sž do konce, je však ocho~~n -~ké ~oszy~no 
E. Urban hodnotil tuto otfzkLl ?ro b_fzkou 
vyěši prioritu e navrhuje ji zpr.:-co··ůt spole 
blércy profese psychologů, dopr~c~•at do pi 
k dispozici k vyjádřeni vešk~rl~ člPn -v. 
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Ad 5/ Před novým výbo~em vyvs~a~e J~áznuy zd ·~k 

0 1 ,jednané prostory v Rožnově pod F1--idhoě ěc e .c ~ O 
l990. Rozhodnutí bude muset padne'~ co nr:dříve • e u né 
asi počitat se storno poplatky, o jejic:~ž 1:í i ne · ... o i:::or:en. 
informace,. 

Předsec'nictvo schválilo tyto nové čle __ y : 

Če~h,Y_ -~o:::-i-v~ 

v. BřicháČ!ek Z„ Cr..o ·a -C -á 

M. Havlínová F. :~ohčipl 

s. Hermochová 'to ... ~éka_ 

J. Hoskovec se z _fl::_ ~o:::-u oL_ých 'O ... g5U ..:..d 

H. Junová dopln~n 

J. Křivohu:vý 

v. Merti!1. 

P. Říčan 
J. ~turma 

K. PavlJc~ zafonč J ztse ání od tup j' ! o 
odlkevbn:ía; vaP-r: je .-, ř GU • ji u p á · , 

koval od 'tupujioíL1u pred::Jedr · c1.v· Zb spoluprá · • 

Z~p &lt... • J. •vúčkové 
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ze zased6ni hlovniho výboru ČSPS dne l6. ledna 1990 v ll hodi~ ----
v zasedací místnosti Výzkumného ústavu odborného školství 

' Prcha 2, Karlovo nám. l7. 
-------- -------

Přítomní: E. Bedrnová, P~ Grinninger, Vo.Hrabal, V. Hodková, 

M. Kodým, Oo Kožušník, P. Mohapl, J. Ifováčková, K. Pavlica, 

T. Stránská, h. Stuchlíková, B. Še s táková, J. Šturma, E. Urben, 

V. Břicháček, S. Fraňková, M. Havlínová, S. Hermochová, J. Hos 

kovec, H. Junová, V. W:ertin, P. Kubišták, J • .Hell!lann, I. Pavel 

ková, A. Ricklová, P. Řičen, :M. Sedláková, J. -v~ie-,rngh. 

Omluveni: O. Kolaříková, J. Švancera, B. Chalupa, 

Program: 1/ Zpráv8 o činnosti z8 rok 1989 (E . Bedrnová) 

2/ Rozpočet na rok 1990 (J, ITováéková) 

3/ Kooptace koordinačního výboru OF psycho:»gů do hlav 

ního výboru a projednání perspektiv další činnosti 

psychologické společnosti v Čechách a na Moravě 

Ad 1/ E. Bedrnová stručně okomentovala zprávu o činnosti, kterou 

měli všichni přítomní k dispozici. 

Závěr: hlavní výbor schvDluje předloženou zprivu o činnosti CSPS 

za rok 1989. 

Ad 2/ J. Nováčková informovala, že Č&iV zatím neschválila roz 

počet společností na rok 1990c KOVS zatím ČSPS poskytla dotaci 

ve výši 40 000 Kčs na 1 . čtvrtletí. Vzhlede~ ke zvýšení poš 

tovného u otevřených zásilek z 0,50 Kčs na 1, - Kčs bude nutné 

kumulovat pozvánky /uvádění více ~kcí sekce či pobočky na jedné 

pozvánce, zasílání pozvánek více sekcí i poboček najednou/ . 

Předsedové sekcí i poboček byli požádáni o spolupráci se sekre 

tariátem v tomto ohledu. 

Ad 3/ _Hla_yní výbor jednomyslně schválil své r~zšíření o pří_

pravný výbor budoucí České psychologické společnosti, zvolený 

na sněmu OF českých a moravských psychologů v divadle S . K. 

Heumanna dne l9. 12 „ l989 „ V . Břicháček informoval o moravských 

zástupcích /8 členů/, rovněž sdtlil, že jeden z moravských 

krajů vyslovil hlavnímu výboru ČSPS nedůvěru. Představy do bu

doucna nejsou zutím konečné~ Pruvděpodobně vznikne Česká 





- J -

metody, jak zlepšit informační systém v oboru, _jL1k do budoucri_a_ 
~strukturovat sekce a odborné skupiny~ přípn_dně komiseJ jak zo
suhovet do ediční politiky překladů a pod. 

Jiná možnost je realizovat v říjnu sjezd delegátů, tak jek 
ho plánoval odstoupivší HV CSPS, přičemž de ,legn.ty by vysloly 
pobočky. 

Nebude-li v říjnu sjozd deleg6tů, ale už zmíněná konference, 
Z ~yly by asi volby koresgondenčni. 

Některým se zdó, že je nutné uspořádat sjezd celé psych~
logické společnosti a "živé" volby . Kdyby se neorganizovalo 
str&vování a ubytování, zvládlo by to snad Brno , třeba o prázd
ninách. Pak by ovoem Rožnov odpadl, snad bez stornovacího poplat
ku. 

Co nejdříve oznámíme výsledky jednání kolegiu /~ude-li ještě 

existovat/ a v přípDdě potřeby upozorníme , že . kolegium nepova
žujeme za representativní orgán psychologické obc.§..!_ 

Zápis z brněnsklho jednóní 26. 1. dostanou na vědomí před

sedové všech poboček D sekcí. 

Dle zóznamu P. ŘíčanG 

Kooptovaní členové: V„ 

M. 
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v. 
P. 
J. 

Břicháček 

Havlínová 
Hermochová 
Hoskovec 
Junová 
.Křivohlavý 

.Mertin 
Říčan 

Šturma 

I 

Z. Chovancová 
P. Mohapl 

l/. Smékal 
seznam mor8vských 
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kolegů bude doplněn 


